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Protokoll från styrelsemöte med Hallands Naturskyddsförening, 6/11 2024 
Dag: Onsdag 6/11 kl 19-21, Digitalt 
Närvarande: Antti Friberg, Annalena Holm, Kerstin Seger, Bo Hansson, Eva Anani och Anders 
Tullander. 
 
1. Anders öppnar mötet och dagordningen gås igenom 
 
2. Val av mötessekreterare, då Agneta har förhinder så skriver Anders 

 
3. Föregående protokoll 30/9 gås igenom och godkänns 

 
4. Inkommande post och aktiviteter 

Beslut om upphävande av strandskydd, ca 1 om dan skickas vidare till berör krets. 
Insändare i HP om Skedala skog med Halmstadskretsen 28/9 
https://www.hallandsposten.se/asikter/debatt/avverka-i-skedala-skog-men-ha-skogen-
kvar.7f20c20e-7cba-4c3c-b4d1-9080f4008749 
Laxseminariet, dåligt läge för laxen, har följts av mycket media.  
21/10 Föreläsning om krisen för fisk av Mats Svensson HAV, med inriktning mot 
Laholmsbukten hölls i Halmstad.  
Fylleåns vattenråd hade möte, där Hushållningssällskapet berättade att man sökt Leife-
projektpengar från EU på 40 milj. för åtgärder i Fylleån.  
 

5. Kommande aktiviteter 
13/11 Invasiva arter på Länsstyrelsen Halmstad 18-19,30 Bosse representerar Halmstad. Har 
tidigare varit i Varberg enlig Annalena. 
20/11 Naturvårdsnätverk IAS Länsstyrelsen  9-15, helst en från varje krets. Anders anmäler sig. 
20/11 PFAS i våra liv, föreläsning av kemist David Karis i Laholm 
21/11 Skogliga sektorsrådet SKS Halmstad 9-12, Anders och Per Johnsson Varberg deltar. Vi 
behöver en ny representant efter att Lars Hellsborn slutat. Förslag fanns på Martin Kjerrulf 
Varberg och om inte han kan Antti. Anders har kollat med Martin och han ställer upp som vår 
representant. 
21/11 Studiefrämjandet avdelningsårsmöte kl 19 Helsingborg, Bo Hansson deltar. Det är stora 
besparingar på gång, byte till mindre lokaler i Halmstad. Studiefrämjandet omorganiserar så 
att det blir en förening med 6 st avdelningar, Halland tillhör syd med Skåne. 
 

6. Länsförbundets fastigheter,  
Bosse har hämtat dokument hos Stefan. Dom behöver gås igenom. 
Anders skall ta kontakt med skogsstyrelsen om fortsättning av vårt projekt med hyggesfritt på 
Björkelund. 
Inköp av P-skylt mm på Björkelund, Anders tar fram offert för skylt, stolpe och fundament. 
Minnesplakett för Stefan. Jarry föreslår den av mellankostnad, ca 6000 + moms där vi 
beslutade att bekosta hälften och Halmstad andra hälften. 

 
Kansli Väst, styrgruppsmöte 27/11, kl 10-15 i Göteborg, Annalena och Anders deltar. 
Skogsnätverk Väst, kurs i naturvårdsarter 5-6/10 i Skövde genomfört med 18 deltagare. 
Nätverket Västerhavet, kommande aktiviteter 12/11 digitalt möte. Vi beslöt att Hallands 
representer i styrgrupp för nätverket är Annalena Holm och Elisabeth Sahlsten. 
Anders meddelar Boel o Sebastian 
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7. Solcellsparker i Halland 

Vi har skickat in synpunkter på OX2 solcellspark Stjärnarp – Brunskog. 
Vi har överklagat MMD dom M1181-24 där grannar inte getts talerätt att överklaga Soltech 
solcellspark i Harplinge. (Vi har tidigare överklagat Lst beslut att upphäva strandskyddet) 
OX2 solcellspark Fröllinge på 42 ha har Lst gett tillstånd till 2024-05-210 Dnr 4463-2023, men vi 
har missat. 
Solcellspark i Stubbhult Laholm, kommunen ger inte bygglov för transformatorer i protest mot 
att kommunen inte är inblandad i tillståndet för själva solcellsparken. 
 
Förslag finns att ha utbildningsdag tillsammans med Skåne och Blekinge. Förslag 8 februari i 
Skåne. 
 

8. Uppdatering av hemsida, Anders löser det med Elin på kansliet. 
 

9. Ekonomi 
Vi har redovisat vårat projektbidrag för EU-valet och fått det godkänt. 
9/10 Skrevs Anders på köpekontrakt för skogsfastighet Bredareds-Äspered 1:8 och 2:1 och 
handpenningen är betald, 165.000 kr.  
Vi har sökt förvärvstillstånd hos Länsstyrelsen och blev beviljade detta 31/10 Vi har betalt 
7.100 kr.  
13/11 möte i Falkenbergs sparbank, överförs resterande belopp för köpet, och fastigheten 
kommer försäkras. 
Vi skall hos Lantmäteriet ansöka om lagfart eller fastighetsreglering 
 
Skogsnätverk Väst, projektbidrag och kostnader som hanteras av oss, kan nu slutredovisa sin 
kurs i naturvårdsarter i Skövde. Vi hade ett underskott på 108 kr på totalkostnaden 54 908 kr. 
 
Stötta förstudie om lämpliga miljöer för att Svart stork skall kunna häcka i Götaland. Vi är 
tillfrågade om vi kan stötta med 25.000 kr och så skall vi använda avkastningen från K-O 
Ohlssons donationsfond.  
Ur testamentet ”Karl-Olof Olssons fågelskyddsfond. Ur fonden skall årligen utdelas 80% av 
avkastningen till fågelskyddsåtgärder – främst uppsättning av fågelholkar – och/eller forskning 
kring dessa fåglars häckning. Resterande avkastning läggs till kapital.” 
Vi beslutade enligt förslaget stötta med 25.000 kr till forskning om möjligheten till att åter få 
svart stork att häcka i Götaland. 

 
10. Nästa möte: vi planerar för att besöka vår nya skog, äta lunch på Tallhöjden och ha möte 

lördagen den 18 januari 2025. Samling på Björkelund 11.30. 
 
11. Övriga frågor 

Kungsbacka kretsen har valt ordförande Anna Lindfors och v. ordf. Elisabeth Sahlsten 
 
12. Mötet avslutas 
 
 
 
…………………………………………………………………… 
Anders Tullander 


